

《中国与国际关系》第一卷第 2 期目录

ISBN: 978-87-7112-078-3

ISSN: 2245-8921

- 创刊语（李形） i-ii
- 贺刊词（陶坚） iii-v
- “新型大国关系”与治理 21 世纪的大国体系（庞中英） 1-10
- 国际货币权力与中国的应对（林宏宇） 11-16
- 中欧全面战略伙伴关系 10 周年：成绩与问题（王明进） 17-27
- 中国与伊斯兰世界关系研究（高祖贵） 28-36
- 多边视角下的中俄经贸关系及发展前景（高飞 张建） 37-48
- 亚太秩序转化的历史经验与未来方向（钟飞腾） 49-59
- 用动态思维分析国际关系中的软实力（张弛） 60-70
- “民主政府”、利益集团与美国贸易政治（董展育） 71-86
- 国际关系理论视野下中俄能源合作研究（杨超越） 87-94

Table of Contents

- **Introduction to the JCIR** (Li Xing) i-ii
- **Endorsement of the JCIR** (Tao Jian) iii-v
- **A “New Type of Great Power Relationship” and Governance in the International System of the 21st Century** (Pang Zhongying) 1-10
- **International Monetary Power and China’s Response** (Lin Hongyu) 11-16
- **Ten Years of the Sino-European Strategic Partnership: Achievements and Problems** (Wang Mingjin) 17-27
- **A Study of China’s Relationship with the Islamic World** (Gao Zugui) 28-36
- **The Prospect of Sino-Russian Economic and Trade Relations from the Perspective of Multilateralism** (Gao Fei & Zhang Jian) 37-48
- **The Historical Experience of the Transformation of the Asia-Pacific Order and Its Future Development Direction** (Zhong Feiteng) 49-59
- **A Dynamic Approach to the Analysis of Soft Power in International Relations** (Zhang Chi) 60-70
- **“Democratic Government”, Interest Groups and American Trade Politics** (Dong Zhanyu) 71-86
- **A Study of Sino-Russian Energy Cooperation from the Perspective of Theories of International Relations** (Yang Chaoyue) 87-94